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内容概要

词汇是语言的重要组成部分。
学习语言需要掌握发音技巧，熟知语法规律，也需要了解词语的含义与用法。
为了帮助学生更快更准确地掌握所学词语，我们依据新课标组织编写了这套词语手册。
本书与人民教育出版社《新目标英语》教科书相配套。
编写时，作者特别注意知识性与趣味性的结合，例句主要来源于生活实践，既与学生英语水平相当，
又能帮助学生在原有的水平上有所提高。
相信本书会受到学生的欢迎。
本书为修订本。
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书籍目录

Unit 1 Will people have robots?Unit 2 What should I do?Unit 3 What were you doing when the UFO arrived?Unit
4 He said I was hard-working.Unit 5 If you go to the party, you'll have a great time!Review of Units 1-5Unit 6 How
long have you been coilecting shells?Unit 7 Would you mind turning down the music?Unit 8 Why don't you get
her a scarf?Unit 9 Have you ever been to an amusement park?Unit 10 It's a nice day, isn't it? Review of Units 6-10
Additional material
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